

Sundsvall 2025-02-18

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands
Parasportförbund.

Datum: 18 februari kl.18:00

Plats: Teams

Närvarande: Per-Erik Bodin, Annelie Byfeldt, Richard Nobel och Malin Bodin.

Anmält förhinder: Åke Blomqvist och Johannes Dock.

Personal: Marcus Holm.

Övriga:

§1

Öppnande

Vice ordförande Per - Erik Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen
välkomna.

§2

Dagordning

Dagordningen föredrogs och godkändes.

§3

Justerare

Beslutades att: välja Annelie Byfeldt att jämte vice ordförande justera dagens
protokoll.

§4

Sekreterare

Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet.

§5

Föregående protokoll

Föregående protokoll från 17 december gicks igenom.

Beslutades att: godkänna föregående protokoll och lägga det
till handlingarna.

§6

Ekonomi

- **Kassören rapporterade att:**
Ekonomi ser bra ut, inga utgifter eller inkomster som skiljer sig mot
föregående år. Inga inköp är gjorda detta år än så länge. Förbundet gjorde ett
plusresultat för år 2024.

Beslutades att: godkänna att den ekonomiska rapporten och lägga den till
handlingarna.

§7
Rapporter

- **Bidrag Region Västernorrland**
Regionsbidraget betalas ut 2ggr/per år och den första utbetalningen från Regionen är gjord. Regionsbidraget för 2025 är oförändrat mot 2024. En nyhet gällande ansökan för 2026 är att ansökan ska vara inskickad senast 1 juni mot tidigare 1 september.
- **Gärdeskoj Sundsvall 11 januari**
Den 11 januari var det en prova på dag i Sundsvall som heter Gärdeskoj. Prova på dagen sker i Gärdehov och är årligt återkommande, deltog gjorde bland annat KFUM Kometerna som erbjöd prova på i bowling, cornhole och dragkamp.
- **Funkisvecka Örnsköldsvik 20 mars**
Den 20 mars arrangeras en föreläsning i samband Funkisveckan i Örnsköldsvik. Föreläsare är Anna Mannelqvist som berättar om hur Vårby IK startade upp sin paragrupp i längdskidåkning som består av 16 paraskidåkare. Det är möjligt att delta digitalt på föreläsningen. Funkisveckan pågår mellan 17-22 mars.

§8
Inköp jackor styrelsen

Ett förslag fanns att köpa in jackor till styrelsen som används vid olika aktiviteter där styrelsen är representerad.

Beslutades att: godkänna inköp av 10 jackor att vice ordförande Pelle Bodin ordnar med detta.

§9
Skrivelser

- Inga skrivelser har inkommit.

§10
Övriga frågor

- Inga övriga frågor fanns.

§11
Nästa möte

Beslutades att: nästa möte blir den 18 mars kl 17.00 på Teams.

§12
Avslutning

Vice ordförande Per - Erik Bodin tackade för ordet och tackade för mötet därefter avslutades mötet.

Vid protokollet
Marcus Holm
Marcus Holm
Sekreterare

Justeras

Per – Erik Bodin
Vice ordförande

Justeras

Annelie Byfeldt
Ledamot